

مملكة البحرين Kingdom of Bahrain

مكتبالرئيسالتنفيذي Chief Executive Office

### **Circular No. (4) 2018**

Date: 19 March 2018

### To All Healthcare Facilities in the Kingdom

# Subject: Consideration of Medical Device Marketing Authorization (MDMA) Certificate issued by Saudi Food and Drug Authority (SFDA)

As part of the Harmonization of the (GCC) Healthcare Regulation, the National Health Regulatory Authority would like to inform you that the Medical Device Marketing Authorization (MDMA) Certificate issued by the Saudi Food and Drug Authority will now be considered as a document along with the invoice to process importation requests.

For more information please do not hesitate to contact us on: 17113258 – 17113299 or Email: Medical\_devices@nhra.bh

Thank you, for your continuous support in making healthcare safe in the Kingdom of Bahrain.

## تعميم رقم (4) لسنة 2018

التاريخ: 19 مارس 2018 م

إلى جميع المؤسسات الصحية بالمملكة

## الموضوع: إعتماد شهادة الإذن بتسويق الجهاز الطبي الصادرة عن هيئة الغذاء والدواء السعودية

من منطلق توحيد الأنظمة الرقابية الخليجية تود الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية ، أن تلفت انتباهكم إلى أن شهادة الإذن بالتسويق للأجهزة و المستلزمات الطبية المسجلة في هيئة الغذاء و الدواء السعودية سيتم اعتمادها في مملكة البحرين دون الحاجة لتقديم المستندات المطلوبة سابقاً. حيث أن تقديم الطلب بشهادة الأذن بالتسويق الصادرة من هيئة الغذاء والدواء (MDMA) والفاتورة سيمكن مُقدم الطلب من الحصول على الموافقات المطلوبة.

ولمزيد من المعلومات يمكنكم التواصل معنا عبر الأرقام التالية: 17113299 أو البريد الإلكتروني: Medical\_devices@nhra.bh

ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.

لدكتورة مريم عذبي الجلاهمة الرئيس التنفيذي

Tel : +973 17 11 33 33 Fax : +973 17 11 33 59 P. O. Box : 11464, Manama Kingdom of Bahrain eMail : info@nhra.bh Website : www.nhra.bh